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Protokół Nr XLV/ 2010 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 29 września 2010 roku 
w sali 109 Starostwa  Powiatowego  

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 29 września  br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 19.30 
 
Obrady XLV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Rada obradowała w osobowym składzie 18  na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XLV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lipca 2010 roku został przyjęty 
jednogłośnie – / 18  za/ Nieobecni Radni: T.Bociański. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K. Migasiewicz wniósł o przegłosowanie porządku obrad. 
 
Rada stosunkiem głosów 18 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych,  przyjęła  następujący 
porządek obrad: 
 
Porządek obrad  posiedzenia  XLV Sesji  R P W: 
1. Sprawy regulaminowe: 
            1.1 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami sesji. 
7. Informacja o wykonaniu zadań w kadencji Rady Powiatu Wągrowieckiego 2006-2010. 
8. Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu                                         

i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2010 roku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Rodzinnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Skokach. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Pilskiemu realizacji zadania 

publicznego z zakresu pomocy społecznej w sferze działań ośrodka adopcyjno – 
opiekuńczego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej w strukturach PCPR . 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną realizację zadania  z zakresu  
       edukacji ekologicznej polegającego na organizacji III Ponadpowiatowej Olimpiady  
       Ekologicznej Subregionu Pilskiego.  
13. Podjecie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. Polna 

w Gołańczy  o łącznej długości 0,359km. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1606 Łukowo –

Wiśniewo - Kołybki- Niemczyn – Stępuchowo -Gruntowice przebiegającą na terenie gm. 
Damasławek o łącznej długości 2,270km. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej drogę nr 212009P 
przebiegającą na terenie gm. Damasławek do skrzyżowania  w miejscowości Stępuchowo 
o łącznej  dł.0,600 km. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania drogą 
powiatową - ul. Lipową w Wągrowcu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Młodzieżowego 
Ośrodka   Socjoterapii w Gołańczy. 

18. Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Powiat Wągrowiecki pomocy 
finansowej Miastu i Gminie  Bogatynia  w związku ze stratami powstałymi w wyniku 
powodzi. 

19.Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie  
      uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r.  
20. Interpelacje i zapytania. 
21. Wnioski i oświadczenia radnych. 
22. Zakończenie obrad XLV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami: 
-udział  w uroczystościach dożynkowych w Gołańczy, Mieścisku oraz Rejowcu, 
-udział w obchodach 85 - lecia KS „Wełna” Skoki,  
-uczestnictwo w uroczystości otwarcia nowej części Gimnazjum im. Powstańców 
Wielkopolskich w Mieścisku, 
-udział w Międzynarodowym Przeglądzie Zespołów Ludowych w Jabłkowie, 
- uczestnictwo w IV Wojewódzkich Zawodach Sportowo-Pożarniczych OSP w Wągrowcu, 
-udział w uroczystości związanej z rocznicą wybuchu II Wojny Światowej w Skokach. 
 
 
Ad 5  
Starosta M. Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu między sesjami Rady Powiatu 
Wągrowieckiego.  
 
 
Zgłoszono zapytania: 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „ Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji wyraziła stanowisko, by 
sprzedać SKiOPS. Zarząd podjął  inną decyzję. Chciałbym prosić o wytłumaczenie dlaczego 
zapada  decyzja o wydzierżawieniu Stacji. Drugie pytanie dotyczy uchwały Zarządu dot. kart 
płatniczych? Proszę sprecyzować na czym to polega?” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „Moje pytania są częściowo związane z pytaniami radnego 
J.Piaseckiego. W Biurze Rady  dostępny  był  do wglądu operat szacunkowy SKiOPS. 
Starosta mówił, że w wyniku negocjacji ustalono cenę dzierżawy. Moim zdaniem ta kwota 
rożni się od tej, którą wyznaczył rzeczoznawca. Czym ta kwota była uwarunkowana? Czy 
kwota czynszu jest podana w kwocie netto? Co z kosztami operacyjnymi, kosztami 
ubezpieczenia? Co z podatkami od gruntu, remontami bieżącymi? W jaki sposób będzie 
zabezpieczone  mienie powiatu?” 
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Starosta M.Piechocki cyt.: „Zarząd podjął decyzję o wydzierżawieniu Stacji by dać szansę 
załodze, która tam pracuje od wielu lat. Tylko jedna  komisja wnioskowała o sprzedaż. Nie 
znaczy to, że mamy kierować się opinią jednej. Filozofia stworzenia spółki pracowniczej dała 
nam podstawy do wydzierżawienia Stacji. Wysokość dzierżawy ustalona jest na poziomie  
określonym przez rzeczoznawcę. Wartość rynkowa wpłynęła na poszczególne składniki ceny 
dzierżawy. Zostaje mienie, będzie miało gospodarza, którym będzie spółka pracownicza.  
Przede wszystkim chcemy dać szanse pracownikom, by mieli miejsce pracy. 
Co do kart płatniczych. Tę uchwałę  wymusza Ustawa o finansach publicznych. Ustaliliśmy 
limit na karcie płatniczej w wysokości 3 tys. zł. 
Odnosząc się do pytania J.Sulikowskiego  cena ustalona na podstawie możliwych  dochodów. 
Negocjowaliśmy kwotę dzierżawy  w przedziale określonym przez rzeczoznawcę. Położenie 
stacji też nie jest atrakcyjne. Nie uwzględniliśmy waloryzacji, by nie zmieniać stawki co roku. 
Szczegóły będą określone w umowie. Kwota dzierżawy podana jest w kwocie netto. 
Wszystkie koszty związane z bieżącą eksploatacją ponosi dzierżawca. Koszty ubezpieczenia 
Stacji to koszty związane  z jej bieżącą działalnością. Stoimy na straży naszego mienia, by to  
mienie do nas wróciło w stanie niepogorszonym.” 
 
Radny J.Sulikowski cyt.: „Dziękuję za informację, ale pozwolę się odnieść do tej kwestii na 
końcu sesji.” 
 
Informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego. Informacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 6 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami sesji. Komisja 
w tym okresie odbyła 2  posiedzenia, których przedmiotem było: 
-przyjęcie informacji  o stanie realizacji budowy Aquaparku w Wągrowcu / posiedzenie 
wyjazdowe na terenie Aquaparku/, 
-realizacja zdań przez MOS w Gołańczy, 
- omówienie materiałów na sesję. 
 
Pan Jacek Brzostowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z 
działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła  4 
posiedzenia, których przedmiotem była: 
-analiza skargi na działalność Dyrektora MOS w Gołańczy, 
-kontrola wykonania zadań przez Powiatową Stację Kontroli i Obsługi Pojazdów 
Samochodowych.  
 
Przewodniczący J. Brzostowski cyt.: „Muszę powiedzieć, iż  pracownicy są zadowoleni z 
faktu,  że pozostaną w dotychczasowym miejscu pracy.” 
J.Brzostowski nadmienił, iż Komisja wypracowała wniosek by pilne wyjaśnić sprawę 
dotyczącą drogi wyjazdowej ze SKiOPS w Wągrowcu - rozwidlenie drogi wychodzącej  ze 
stacji z drogą prowadzącą do Aquaparku. Ww. droga jest niezbędna do prawidłowego 
funkcjonowania powiatowej jednostki. Komisja dokonała w dniu 28 września br. oględzin 
powyższego miejsca i stwierdza, że po wykonaniu drogi dojazdowej do Aquaparku wyjazd ze 
stacji będzie niemożliwy. Pragniemy nadmienić, że kierownik stacji w miesiącu styczniu br., 
wystąpił do Urzędu  Miasta  w Wągrowcu z pismem, w którym określił warunki techniczne 
pojazdów   w korelacji z mającą powstać  drogą. 
- kontrola dotacji przyznanych organizacjom przez Powiat Wągrowiecki. 
 
Starosta M.Piechocki odniósł się do wniosku Komisji Rewizyjnej wyjaśniając, iż droga 
wyjazdowa będzie dostosowana do potrzeb jednostki. 
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Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia,  których przedmiotem było: 
-zapoznanie się z informacją o sytuacji finansowej szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat, 
- analiza potrzeb jednostek Powiatu Wągrowieckiego i ich ewentualne propozycje do budżetu 
na 2011 rok ( Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2, 
I Liceum Ogólnokształcące), 
-zapoznanie się z informacją o zadaniach remontowych, inwestycyjnych oraz o zakupach 
materiałów i wyposażenia zaplanowanych do realizacji w 2010 roku wraz z określeniem 
pozyskanych środków zewnętrznych ( krajowych ,unijnych), 
-analiza materiałów na sesję, 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji przedstawił 
informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 
1 posiedzenie, którego przedmiotem było: 
- zapoznanie z zasadami ratownictwa medycznego, 
- stan realizacji zadań przez Powiatowy Zarząd Dróg w 2010 roku, założenia do budżetu PZD 
na 2011r, 
- omówienie materiałów na sesję. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 3 posiedzenia, których przedmiotem była: 
- analiza potrzeb finansowych jednostek Powiatu Wągrowieckiego i propozycje do budżetu na 
2011 rok, 
- sytuacja finansowa ZOZ, koszty funkcjonowania szpitala do końca 2010 roku, informacja o 
zrealizowanych i będących w trakcie realizacji inwestycjach i remontach,  
- opiniowanie materiałów na sesję. 
 
Ad 7 
Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju R.Kubisz przedstawił informację o wykonaniu 
zadań w kadencji Rady Powiatu Wągrowieckiego 2006-2010. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  4  do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Ad 8 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania 
budżetu powiatu i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2010 roku.   
 
 
Zapytania zgłoszono: 
 
Radny G.Owczarzak cyt.: „Jeśli chodzi o realizację dochodów za I półrocze to niepokój budzi 
niskie wykonanie po stronie podatków dochodowych od osób fizycznych. Założyliśmy 
wyższe dochody niż w roku poprzednim. Spodziewamy się wyrównania dochodów w 
następnym półroczu. Jeśli chodzi o załącznik o sytuacji SP ZOZ to  brzmi on dramatycznie. 
Strata wyniosła 1 mln 600 tys. zł a  zobowiązania 6 mln zł.  To wszystko tworzy krytyczny 
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obraz. Efekt kulminacji to rok 2010, kiedy Zarząd podjął działania personalne. Mam nadzieję, 
że nowa pani dyrektor wyprowadzi szpital na prostą. Według mnie działania Zarząd powinien 
podjąć w 2009r., a podjął je za późno. Asekuracyjne działania Zarządu powodują,  że ręce do 
braw złożyć się nie chcą.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Poziom dochodów z podatków został  wyliczony. Musieliśmy 
taki przyjąć. Sądziliśmy, że te wyliczenia mogą być dotrzymane. Co do ZOZ-u oprócz 
wydatków należy wziąć pod uwagę należności. Czy można było podejmować działania 
szybko? Można. Braliśmy również pod  uwagę  postawę rządu i jego zamierzenia. Miejmy 
obraz obiektywny, by oceniać sprawę tylko jednej stronie, kiedy wina rozkłada się po kilku 
stronach.” 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „Nawiązując do wypowiedzi G. Owczarzaka. Na dwóch 
posiedzeniach Rady Społecznej ZOZ kiedy nie został zatwierdzony plan finansowy 
Przewodniczący Rady Społecznej Wicestarosta T.Kranc zarządził głosowanie w sprawie  
odwołania dyrektora. Nie przekazywaliśmy sygnałów do Zarządu, bo nie mieliśmy takiej 
delegacji. Żaden z radnych nie złożył na sesji wniosku o odwołanie dyrektora. Szpital musi 
wyjść na prostą.” 
 
G Owczarzak cyt.: „Zarzucając mi brak obiektywizmu pan Starosta sam posłużył się 
subiektywizmem. Można odnieść się do tego ze wszystkiemu winny jest rząd. Oceniamy 
działania zarządu. Jeśli chodzi o nasz szpital to działa on na  takich samych warunkach jak 
inne w kraju. Polityką państwa wobec szpitali nie powinniśmy się sugerować. Brak 
decyzyjności, pomysłu. Nasza w tym wina.” 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  5  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak przedstawiła uchwałę w sprawie utworzenia 
Rodzinnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Skokach. 
 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „Chciałam dopowiedzieć, iż koncepcja utworzenia 
Rodzinnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Skokach została bardzo wysoko oceniona 
przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy.” 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie utworzenia Rodzinnej Placówki Opiekuńczo-Wycho 
wawczej w Skokach  głosowało: 17 - za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni: T.Bociański, J.Godawa / 
 
Uchwała nr XLV/ 296 /2010 w sprawie utworzenia Rodzinnej Placówki Opiekuńczo-
Wychowawczej w Skokach stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 10 
Kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak przedstawiła uchwałę w sprawie powierzenia 
Powiatowi Pilskiemu realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej w sferze 
działań ośrodka adopcyjno – opiekuńczego. 
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Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Pilskiemu realizacji zadania 
publicznego z zakresu pomocy społecznej w sferze działań ośrodka adopcyjno – 
opiekuńczego głosowało: 18- za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: 
T.Bociański./ 
 
Uchwała nr XLV/295/2010 w sprawie powierzenia Powiatowi Pilskiemu realizacji zadania 
publicznego z zakresu pomocy społecznej w sferze działań ośrodka adopcyjno – 
opiekuńczego stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak przedstawiła uchwałę w sprawie utworzenia 
Ośrodka Interwencji Kryzysowej w strukturach PCPR . 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  utworzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej w 
strukturach PCPR głosowało: 18- za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni: T.Bociański/ 
 
Uchwała nr XLV/297/2010 w sprawie utworzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej w 
strukturach PCPR stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska M. Klessa przedstawiła uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na wspólną realizację zadania  z zakresu  edukacji ekologicznej 
polegającego na organizacji III Ponadpowiatowej Olimpiady Ekologicznej Subregionu 
Pilskiego. 
 
Zapytania  zgłoszono: 
 
Radny J.Sulikowski cyt.: „Będę głosować przeciwko podjęciu uchwały ze względu na nazwę. 
Nazwa nie pasuje. To są cztery powiaty. Subregion powinien być określony jako Subregion 
Północnej Wielkopolski.” 
 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska cyt.: „Takie zastrzeżenie zostało już wcześniej 
zgłoszone. We wniosku został Subregion tak określony.” 
 
Radny J.Sulikowski cyt.: „ Na starcie powinno być to zauważone.  Ta nazwa moim zdaniem 
nie pasuje.” 
 
Radny J.Brzostowski cyt.: „Nie chodzi tu o nazwę, ale o to by edukować młodzież.”  
 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną realizację zadania  z zakresu  
edukacji ekologicznej polegającego na organizacji III Ponadpowiatowej Olimpiady 
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Ekologicznej Subregionu Pilskiego głosowało:  17- za, 1 - przeciwnych,  0- wstrzymujący się 
od głosu. /Nieobecni: T.Bociański / 
 
Uchwała nr XLV/298/2010 w sprawie wyrażenia zgody na wspólną realizację zadania  z 
zakresu  edukacji ekologicznej polegającego na organizacji III Ponadpowiatowej Olimpiady 
Ekologicznej Subregionu Pilskiego stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Kierownik Wydziału Geodezji S.Brodowski przedstawił uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. Polna w Gołańczy  o łącznej długości 0,359km. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. 
Polna w Gołańczy  o łącznej długości 0,359km głosowało:  18- za,  0- przeciwnych, 0 - 
wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni:T.Bociański/ 
 
Uchwała nr XLV/299/2010 w sprawie  pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1571P- ul. 
Polna w Gołańczy  o łącznej długości 0,359km stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 14 
Kierownik Wydziału Geodezji S.Brodowski przedstawił uchwałę w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej nr 1606 Łukowo –Wiśniewo - Kołybki- Niemczyn – Stępuchowo 
-Gruntowice przebiegającą na terenie gm. Damasławek o łącznej długości 2,270km. 
 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1606 Łukowo –
Wiśniewo - Kołybki- Niemczyn – Stępuchowo -Gruntowice przebiegającą na terenie gm. 
Damasławek o łącznej długości 2,270km głosowało:  18- za, 0 - przeciwnych,  - 
wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: T.Bociański/ 
 
Uchwała nr XLV/300/2010 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1606 
Łukowo –Wiśniewo - Kołybki- Niemczyn – Stępuchowo -Gruntowice przebiegającą na 
terenie gm. Damasławek o łącznej długości 2,270km stanowi załącznik nr  11 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad 15 
Kierownik Wydziału Geodezji S.Brodowski przedstawił uchwałę w sprawie zaliczenia do 
kategorii drogi powiatowej drogę nr 212009P przebiegającą na terenie gm. Damasławek do 
skrzyżowania  w miejscowości Stępuchowo o łącznej  dł.0,600 km. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej drogę nr 212009P 
przebiegającą na terenie gm. Damasławek do skrzyżowania  w miejscowości Stępuchowo o 
łącznej  dł.0,600 km głosowało:  18- za, 0 - przeciwnych,  - wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni:T.Bociańsk / 
 
Uchwała nr XLV/ 301/2010 w sprawie  zaliczenia do kategorii drogi powiatowej drogę nr 
212009P przebiegającą na terenie gm. Damasławek do skrzyżowania  w miejscowości 
Stępuchowo o łącznej  dł.0,600 km stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16 
Kierownik Wydziału Geodezji S.Brodowski przedstawił uchwałę w sprawie powierzenia 
Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania drogą powiatową - ul. Lipową w Wągrowcu. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania 
drogą powiatową - ul. Lipową w Wągrowcu głosowało:  16- za, 1 - przeciwnych,  1- 
wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: T.Bociański / 
 
Uchwała nr XLV/302/2010 w sprawie  powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec 
zarządzania drogą powiatową - ul. Lipową w Wągrowcu stanowi załącznik nr  13 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego K.Migasiewicz przedstawił uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Powiat Wągrowiecki pomocy finansowej 
Miastu i Gminie  Bogatynia  w związku ze stratami powstałymi w wyniku powodzi. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Powiat Wągrowiecki 
pomocy finansowej Miastu i Gminie  Bogatynia  w związku ze stratami powstałymi w 
wyniku powodzi  głosowało:  18- za, 0 - przeciwnych,  0- wstrzymujących się od głosu. 
/Nieobecni: T.Bociański/ 
 
Uchwała nr XLV/303/2010 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Powiat 
Wągrowiecki pomocy finansowej Miastu i Gminie  Bogatynia  w związku ze stratami 
powstałymi w wyniku powodzi stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 18 
Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego K.Migasiewicz przedstawił uchwałę w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Młodzieżowego Ośrodka   Socjoterapii 
w Gołańczy.   
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka   Socjoterapii w Gołańczy  głosowało:  18- za, 0 - przeciwnych,  0- 
wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: T.Bociański / 
 
Uchwała nr XLV/304/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Gołańczy stanowi załącznik nr  15 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 19 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  18  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2010r.   głosowało:  18- za, 0 - przeciwnych,  0- wstrzymujący się od 
głosu. /Nieobecni:  T.Bociański / 
 
Uchwała nr XLV/ 305/2010 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2010r. stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 20 
Interpelacje i zapytania zgłoszono: 
 
Radny W.Ćwik: „Zgłaszam interpelację skierowaną do Powiatowego Zarządu Dróg w 
Wągrowcu dotyczącą zbiórki poboczy  drogi od m. Pawłowo Żońskie  do granic Powiatu 
Wągrowieckiego oraz ponawiam interpelację w sprawie budowy przystanku autobusowego 
wraz z zatoką w Kobylcu.” 
 
J.Sulikowski zgłosił zapytanie odnośnie  nieścisłości między operatem szacunkowym  
SKiOPS przedstawionym przez rzeczoznawcę Wiśniewskiego, a odpowiedzią przygotowaną 
przez pracownika Wydziału Geodezji, prosząc Starostę M.Piechockiego o wyjaśnienia. 
 
Starosta  M.Piechocki cyt.: „Trudno będzie w tym momencie odnieść się do wniosków 
radnego J. Sulikowskiego ale informuję, iż wnioski radnego W. Ćwika przekażemy do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 
Co do wniosku radnego J. Sulikowskiego to zawsze mogą znaleźć się rozbieżności w wycenie 
nieruchomości. Przedstawiciele spółki pracowniczej  podnieśli, iż wycena stawki dzierżawy 
określona przez rzeczoznawcę jest wyraźnie za wysoka. Zarząd stwierdził, że załoga 
zasługuje na wsparcie. Pub Kaiser został wyłączony z wyceny. Ze sprzętem, który znajduję 
się na stanie jest gorsza sprawa. Cześć sprzętu w perspektywie czasu się zdekapitalizuje. 
Będzie trzeba dokonać kolejnej wyceny. Nowy sprzęt będzie własnością spółki. Chcemy żeby 
spółka prosperowała. Co do wskaźników trudno mi się odnieść. Są one rożnie określane przez 
rzeczoznawcę. Ma dowolność w ocenie np. zły dojazd obniża wartość. Bieżące koszty 
utrzymania musi ponieść dzierżawca. Podatek też mieści się w zakresie bieżących opłat. Tak 
wynegocjowaliśmy. Mieścimy się w granicach określonych w operacie szacunkowym. Jeżeli 
firma będzie się rozwijać to  będziemy mieć partnera do rozmów za 3 lata. Operat zostanie 
doprecyzowany przez rzeczoznawcę, który dokonał oszacowania i będzie dostępny do wglądu 
do Biurze Rady” 
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Ad 21 
Wnioski i oświadczenia radni zgłosili: 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz odczytała i złożyła  na ręce Przewodniczącego wniosek, który 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad 22 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XLV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego godz. 19.30. 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodnicz ący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                  
 
  ......................................                            ............................................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
 
             Protokolantka 
 
.................................................  
      /Katarzyna Kubacka / 
 
 
 
 

 


